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Bestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

27. september 2021 

 

STED 

Gørlev Skole 

 

DELTAGERE 

Malene, Ida, Rikke, Katja, Rikke L, Michael, Annette 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af 

dagsorden og valg af 

ordstyrer 

 AL vælges 

2. SFO Lene Aalborg, leder af 

SFO, er inviteret med til 

mødet for at give en 

generel orientering vedr. 

arbejdet i SFO, herunder 

indskrevne børn. 

- Udsættes grundet forfald. 

- Indsatsen i SFO'en kan mærkes. 

3. Skilte på skolen Drøftelse og input til 

skiltning på skolen, i 

forhold til brug af skolens 

område udenfor skolens 

åbningstid. Nuværende 

skilt er vedlagt som bilag.  

- AL har rettet henvendelse til rådgiver i 

kommunen. 

- Skiltning kan laves når der er opbakning 

bag i skolebestyrelsen. 

- Vi ønsker anerkendte skilte, så politiet kan 

sanktionere. Det er politiet, som afgør 

sanktionering - ikke antal eller type af skilte. 

- Der er erfaring fra andre steder i byen, at 

de unge, som hænger ud, kan virke truende 

over for voksne, som beder dem fortrække. 

- Politiets ønske om dialog anerkendes, men 

vi har flere års erfaring med at de unge ikke 

kan håndtere det. 

- Bestyrelsen inviterer til dialog med politiet 

omkring dialog kontra sanktionering. 

AL opsøger klart svar fra landbetjenten om, 

hvordan de forholder sig til sanktionering 

over for uønsket adfærd på skolen. 

- Elevrådet har forholdt sig til punktet: 

- Elevrådet tror ikke skiltene virker. Fordi de 

unge om aftenen ikke tænker på, hvilken 
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skade de laver for skolen, og måske er 

ligeglade. 

- Når der står de ikke må, så kan det måske 

virke som en opfordring, da de ikke tænker 

sig så meget om. 

- Skiltene hjælper ikke, da de gør som det 

passer dem- 

- Er der nok kameraer - det ville hjælpe med 

flere. 

- Sæt kameraer andre steder end der, hvor 

skiltet er. 

- Måske det kunne hjælpe at gå i dialog med 

dem der kommer om aftenen og høre, 

hvorfor de ødelægger ting. 

- Skiltene ved Gørlev Spejder virkede ikke. 

Skiltet blev væltet. 

 

4. Principper vedr. 

undervisning 

Drøftelse af tilrettede 

principper vedr. 

undervisning. Principperne 

gennemgås på mødet.  

- Revidering af princip nr. 8-14. 

5. Budget 2021 Budgetgennemgang/orient

ering v. Annette.  

- Merforbruget på kr. 110.000,- er hentet, 

selvom der er investeret i 

undervisningsmaterialer, IT, mødelokaler og 

lærerarbejdsrum. 

6. Folkeskolestrategi Første drøftelse af ny 

folkeskolestrategi, bilag 

vedlagt. Input til 

fokusområder.  

- Vi skal se på, hvordan bestyrelsen kan 

arbejde ind i strategien. 

- Vi skal afdække, skolens udfordringer og 

sætte ind der, hvor det giver mening. 

Bestyrelsen og medarbejdernes arbejde 

samles. 

- Bestyrelsen foreslår, at strategien bides 

over i mindre stykker og processes over en 

periode. 

- I arbejdet med strategien skal der være 

fokus på medarbejderdelen. 

- Processen startes op efter efterårsferien. 

7. 

Medarbejdersituation  

Orientering om vakante 

stillinger. 

- En nyansat lærer stoppede meget kort inde 

i skoleåret. 

- Stillingen blev slået op, med fire 

ansøgninger. 

- Der kommer et genopslag. 

- Teknisk servicemedarbejder er slået op og 

processen kører i denne uge. Skoleleder og 

sekretær er med i udvalget. 

- Indtil vi stillingen er besat har vi hjælp fra 

Team Ejendom. 

8. Gensidig 

orientering 

 

Elevråd 

Formand 

Forældrerepræsentanter 

- Elevrådet er kommet i gang og har hæftet 

sig på skolebestyrelsens mødestruktur. 

- Malou og Andrea repræsenterer elevrådet i 

skolebestyrelsen. 
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Medarbejderrepræsentant

er 

Skoleleder 

 

- Medarbejderrepræsentant: Emneugen (uge 

41) fylder lige nu. Det overordnede emne er 

job og uddannelse. Der er spisning torsdag 

kl. 17. AL sender reminder ud. 

- Skolebestyrelsens møder udadtil kan deles 

ud på andre end formanden. 

- I forbindelse med parkeringskaos'et om 

morgenen på Stigsager, henvendte 

skoleleder sig til "Giv et praj" i kommunen - 

allerede næste dag blev der fulgt op. 

9. evt.   - Der kommer knager til 6A - de bliver sat op 

snarest. 

- Tagprojektet forventes færdig med 

udgangen af oktober. 

 

Referatet er godkendt af bestyrelsen 27/9-2021 


